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prolog 
 ká®ŗùslakíh 

 

Kniha – určitě jste jich v životě přečetli mnoho a určitě mnoho ještě ve svém životě objevíte  

a přečtete. Čtení je totiž základem poznání, bez čtení neporozumíme světu okolo. Čtením se 

dozvídáme nové informace, čerpáme inspiraci, nápady i potěšení z příběhů. Čtením rozvíjíme fantazii, 

kultivujeme svůj jazyk, se čteným příběhem můžeme navštívit jiné kraje, historické události, prožívat 

radost i strach, pobavit se, ale třeba i rozplakat.    

Když mluvíme o knihách, většinou nejprve hovoříme o autorovi, o tom, kdo knihu napsal. Co o něm 

víme? Byl slavný, kdy a kde žil, napsal i jiné stejně zajímavé knihy? Hlavně ale přemýšlíme o příběhu, 

tedy o čem kniha je. Každá by totiž měla vyprávět nějaký příběh a podle něj si i knihu vybíráme. Jistě, 

jsou i knihy odborné jako například učebnice, i ty mají svou důležitou roli, knihy s příběhem ale čteme 

nejraději. Jsou–li psané prózou, hovoříme o beletrii. 

Zamysleli jste se ale už někdy nad tím, jak taková kniha vypadá? Jak je vyrobena, jaké má části, jsou 

třeba některé společné, najdeme je ve všech knihách? Dnešní vydání Magických listů jsme věnovali 

knihám a čtenářství, i samotný časopis tak trochu jako kniha vypadá. Už titulní stránka je vyvedena 

tak, aby lákala k přečtení. U knihy má tuto funkci přebal knihy nebo obálka. Je výtvarně pojatá  

a obsahuje název knihy a jméno autora. Následují další důležité části a informace. Říkáme jim tiráž, 

kde je kromě údajů o autorovi, vydavatelství, roku vydání zpravidla i poděkování spisovatele. Další 

součástí je obsah kapitol s číslovanými stránkami. Může se objevit Prolog – úvodní slovo, 

předznamenání příběhu a na konci pak Epilog, tedy opak Prologu, něco jako dovysvětlení děje, jeho 

kontext, nebo i pokračování příběhu v dalších letech. Kniha samotná je pak rozdělena do kapitol, 

obdobně jako naše vydání časopisu, ty oddělují dějové linie, posunují nás v příběhu a stejně tak je 

tomu i u dnešního vydání Magických listů, také v něm najdete různé kapitoly. Důležitou složkou, která 

knihu dotváří, je pak výtvarné pojetí a u knih pro mladší čtenáře i mnoho ilustrací. I v dnešním vydání 

Magických listů je najdete.  

Přeji vám čtenářům, abyste se při čtení dnešního vydání Magických listů posunovali v příběhu, který 

v naší škole společně píšeme, s radostí a došli na konci naplnění svého očekávání. 

Hezké čtení a prázdniny, přeje J^oqfk^ŗLifslsá 
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PŠ²bōh o Magic Hill 

Tom, Ģtōp§n, D§da, 3.B 

 

 

Byly tŠi kamar§dky a ty se 

jmenovaly ð Dita, Martina  

a Katka. A ty se rozhodly 

postavit ģkolku a ģkolu. Ale byl  

v tom h§ľek. Nevōdōly, jak ji 

pojmenovat. Pak je na padlo ji 

pojmenovat Magic Hill,   

v pŠekladu KouzelnĪ kopec. 

Asi o 9 let pozdōji tam zaľali 

chodit jejich mladģ² synov®. 

Chodili tam celou ģkolku a pak 

pŠeģli do ģkoly.  

 

 

Pak ale dōt² pŠibĪvalo. Takĥe 

Martinu, Katku a Ditu napadlo 

postavit vōtģ² ģkolu. 

Takĥe koupily pozemek vedle 

Fialky a zaľala se stavōt nov§ 

ģkola. Stavba netrvala 

dlouho. Aĥ se dostavōla, byl 

otev²rac² ceremoni§l. Venku 

na zahradō bylo obľerstven², 

pak ale zaľalo hodnō prģet, a 

proto se obľerstven² i lid® 

museli pŠesunout dovnitŠ. Prvn² 

akce v nov® ģkole byl 

V§noľn² jarmark. Pak byly 

v§noľn² pr§zdniny a novĪ rok. 

A tak to chod² v Magic Hill rok 

za rokem a vģichni si to tu 

uĥ²v§meé 

 

Kapitola I. 
 j^df`hüŗhlmb` 

 

mĳĖe být kopec 
kouzelný? 
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Why is  

Magic Hill  

so magical?  

Karol²na, Mariana, 4.A 

 

Why is Magic Hill so beautifull?  

Why is Magic Hill so magical?  

Because all the teachers know  

that on Magic Hill all the Magic 

creatures grow.  

 

Jak vznikla ģkola 

Magic Hill  

Byla jedna holka Martina a ta ģla  

na kopec a tam vidōla duhu a na konci 

t® duhy naģla pl§n, jak postavit ģkolu. 

A protoĥe j² ten kopec pŠipadal magickĪ 

a chtōla, aby se tam uľila angliľtina,  

a proto tu ģkolu pojmenovala Magic Hill. 

A tak vznikla ģkola Magic Hill. 

KristĪna, ćňa, Veru, 2. A 
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Kapitola II. 
 Ġ^p plyne 

 

Bōĥ²m, vol§m na dōti: 

ăHola, hola vģichni pojňte 

sem. Pobōĥte se mnou  

i s tou ¼ĥasnou ģkolou 

Magic Hill. J sem r§d, ĥe je 

tady ¼ĥasn§ ģkola Magic 

Hill!ò   Tom²k, 

1. A 

  malá 
 

Ì[õ£ 
 

Magic Hill  
Karol²na, 4. A 

 

Kdyĥ se Šekne ăMagic Hillò, 

tak si lidi Šeknou MagickĪ 

kopec, ale j§ si mysl²m, ĥe je 

to n§dhern§ a kouzeln§ 

ģkola. To je dŨvod pro to, 

abychom se o n² starali  

s ¼smōvem a l§skou nebo 

bychom to kouzlo mohli 

ztratit . 

Uľitel® a uľitelky v naģ² 

ģkole jsou mil² a nauľ² n§s 

vģechno potŠebn®. 

 

J§ jsem teň ve 4. tŠ²dō  

a m§m pan² uľitelku Aniľku, 

kter§ je ta nejlepģ² uľitelka 

na svōtō! 

Je tu obŠ² zahrada! Najdete 

tam:  

trampol²nu, basketbalovĪ 

koģ, klouzaľku a houpaľku, 

p²skoviģtō tunelovou 

prol®zaľku.  

M§me tu i t®ma na kaĥdĪ 

mōs²c.  

Naģe ģkola Magic Hill je 

nejlepģ², nemysl²te? 
 

 

©ĕ[ÈđõÅ£Ì¿ 
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HOdi NY 
Nela, 8. tŠ²da 

 

Tak uĥ si ve ģkole Magic Hill 

ve stejn®m patŠe a ve stejn® 

tŠ²dō vis²me tŠet²m rokem. 

Kdyĥ do tŠ²dy poprv® vstoupili 

ĥ§ci, byly to takov® rozl²tan® 

a pomōrnō zlobiv® dōti, ale 

dnes uĥ je to kompaktn², 

snaĥiv§ tŠ²da. Hodinu co 

hodinu tr§v²me s nimi, a to 

tento rok jsou uĥ osm§ci! 

My jsme se toho za tu dobu 

uĥ tak® hodnō dozvōdōly. 

TŠeba uĥ v²me, kdo to byl 

Kryģtof Kolumbus, co to je 

robot , a kdo ho vymys lel, co 

vģechno znamen§ slovo 

ăpŠek§ĥkyò a mnohem 

v²ceé Uĥ pozn§me, kdyĥ 

pŠijde do tŠ²dy obl²benĪ uľitel 

nebo uľitel, kterĪ by r§d 

obl²benĪ byl. Obľas sem 

doraz² i uľitel nebo uľitelka, 

kter§ nem§ zrovna ăsvŨj 

denò. Ostatnō jako kaĥdĪ, 

n§m kdyĥ doch§zej² baterky, 

tak® s n§mi nen² Šeľé. (moc 

n§m to netik§)! 

PoŠ§d c²t²me, jak n§s nōkdo 

oľima popostrk§v§ 

k rychlejģ²mu bōhu. Jen co 

doraz² do tŠ²dy, uĥ by chtōli 

zase domŨ. Oni osm§ci 

vŨbec nech§pou, ĥe my 

rychleji tikat neum²me. 

Obľas se stane, ĥe n§s 

naopak oľima pros²  

o pomalejģ² tempo. To uĥ 

pozn§me, ĥe se nōco 

dōje. To ănōcoò je, kdyĥ 

tŠ²da p²ģe test. Snaĥ² se 

n§s oľima zbrzdit. Prostō, 

kdyĥ se na n§s ĥ§ci 

pod²vaj², vid²me zdōģen® 

obliľeje, kterĪm se nel²b², 

ĥe tik§me moc rychle 

nebo naopak, ĥe tik§me 

moc pomalu. Tomu 

Š²k§me nevdōk.  

Kdyĥ se nad t²m 

zamysl²me, m§me 

v podstatō ģtōst². Sice 

obľas je to na ăprasknut² 

cifern²kuò, a to kdyĥ 

osm§ci Š§d². I kdyĥ m§me 

ruľiľky, uģi si zacpat 

neum²me. Ale na druhou 

stranu se m§me dobŠe. 

Je tu teplo, sucho, a kdyĥ 

n§m doch§z² baterky, 

vĥdy n§m je nōkdo 

vymōn². Zato chud§k n§ģ 

bratranec. Ten stoj²  

na ulici ð Š²kaj² mu 

ăpouliľn² hodinyò. Sice 

m§ jednu dlouhou nohu, 

ale k  ľemu mu je? Kdyĥ 

prģ², snōĥ² nebo je v l®tō 

obrovsk® vedro, nikam 

nemŨĥe. A to nemluv²m o 

tom, ĥe mi vypr§vōl, ĥe 

na nōj sed§ rŨzn§ havōŦ. 

TŠeba pt§ci. Let² kolem, 

chtōj² si odpoľinout, 

sednou si na nōj, a jak se 

mu odvdōľ²? 

Utrous² na nōj, jak to sluģnō 

napsat ... vģe, co snōdli. 

Tomu se snad ned§ ani 

vōŠit.  To kdyĥ my m§me 

smŨlu, tak na n§s sedne 

maxim§lnō moucha, 

kter§ toho moc nesn². 

Kdyĥ vģichni odejdou 

domŨ, pan² ukl²zeľka 

uklid² vģe, co po tōch 

ĥ§c²ch zbylo, a nastane 

¼pln® ticho, pŠemĪģl²me, 

co bude d§l. Jsme tu 

s touto tŠ²dou od ¼pln®ho 

zaľ§tku. Byly jsme u vģech 

jej²ch proher i vĪher.  

U vytv§Šen² novĪch 

pŠ§telstv² i ukonľov§n² 

tōch starĪch. U pŠ²chodŨ i 

odchodŨ uľitelŨ. U oslav 

narozenin i jen 

kaĥdodenn²ch radost²  

a starost².  Uvōdomujeme 

si, ĥe tohle jednou skonľ². 

Tato tŠ²da bude uĥ 

pŠipraven§ na dalģ² cestu. 

I kdyĥ n§m po nich bude 

smutno, mus² to tak bĪt.  

 

Ľas je ne¼prosnĪ  

a mōŠ² vģem stejnō. 

Ale my tu 

zŨstaneme 

odmōŠovat ľas 

dalģ²m ĥ§kŨm  

a d²vat se, jak n§s 

popoh§n² svĪm 

pohledem...  
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Ve ģkole Magic Hill se pŠed 

d§vnĪmi lety zabydlel 

skŠ²tek Napov²d§ľek. Moc 

se mu tam l²b², a proto 

tam ĥije dodnes. Moc ho 

bav², kdyĥ dōtem mŨĥe 

napov²dat a tak ho 

napadla moc dobroľinn§ 

vōc. Vĥdy, kdyĥ dōti p²ģou 

nōjakĪ test nebo p²semku, 

nemŨĥe odolat 

napov²dat. Vyleze  

na lavici a zmenģ² se tak, 

aby ho vidōl jen ĥ§k,  

na jehoĥ lavici pr§vō stoj². 

Kouk§ se, jak se snaĥ²  

ľi nesnaĥ². Kdyĥ vid², ĥe 

soustŠedōnō pŠemĪģl², ale 

pŠesto nev² odpovōň, 

skŠ²tek mu poģept§ 

spr§vnou odpovōň. 

 

 

SkŠ²tek Napov²d§ľek 

Daniela, 6. tŠ²da 

 

Avģak, kdyĥ ho dōti volaj², 

hledaj² a vŨbec se nesnaĥ², 

skŠ²tek Napov²d§ľek se jako 

vĥdy objev², ale napov² jim 

ģpatnō. Mrz² ho, kdyĥ se dōti 

nesnaĥ². 

SkŠ²tek se jmenuje 

Napov²d§ľek, protoĥe m§ 

r§d, kdyĥ dōtem napov²d§. 

Jeho postava dosahuje 

dvaceti centimetrŨ, ale kdyĥ 

se zmenģ², mōŠ² dva 

centimetry. Na hlavō nos² 

ľepiľku, kter§ je na konci 

ģpiľat§. Zpod ľepiľky mu 

vykukuj² hnōd®, kr§tk® vlasy, 

o kter® si peľuje kaĥdĪ den. 

 

 

 

 

Kouk§ na n§s kŠiģŦ§lovō 

modrĪma oľima. Jeho nos 

mu bohuĥel moc nenarostl, 

tak je velmi malĪ, ale skŠ²tek 

Napov²d§ľek si z toho nic 

nedōl§. Tōlo mu zakrĪv§ b²l§ 

koģile a ľern® sako. Mus²m 

uznat, ĥe je to opravdovĪ 

feģ§k. Obl®k§ se  

do ľervenĪch kalhot, kter® 

m§ ze vģech nejradōji. Nos² 

ľern® boty. 

 SkŠ²tek je veselĪ a snaĥ² se 

bĪt na vģechny hodnĪ.  Moc 

ľasto se nerozzlob², protoĥe 

je velmi trpōlivĪ.  Je moc r§d, 

ĥe m§ tak kr§snĪ domov,  

a  ĥe ĥije v pŠ§telsk® 

atmosf®Še. 

 

 

aȇƳ ƴŜƧōƭƛȌǑƝƳ ƛ ǾȊŘłƭŜƴȇƳ 

 

Ať vidíme se každý den, 

nebo jen jednou za pár týdnů, 

ať potkávám vás obratem, 

nebo se kolem vás jen mihnu. 

 

Všem prodavačkám v trafice, 

všem ženám, mužům v ulicích, 

jednu věc chci vám říct nejvíce. 

Co dlouho mi v hrdle tlačí. 

 

Možná už neznáte mou tvář, 

a možná ne já vaši, 

ale pro to usmát se, 

to snad docela stačí. 

 

A když nemám drobný, 

tak se prosím nezlobte, 

papírovky jsou neškodný, 

jen v pokladně zalovte. 

 

Prodavačko z Fialky, 

já vím, že mě nemáš ráda, 

ale to jak mluvíš s Ady, 

leze mi na záda. 
 

 rozvíjíme 
fantazii 
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ROBOT 

VS. 

ĽLOVŌK 
Luk§ģ, 7. tŠ²da 
 

Robot versus 

ľlovōk je velmi 

aktu§ln² t®ma.  
 

Od poľ§tku 

civilizace jsou lid® 

velmi vynal®zav². 

 

V historii vznikl 

obrovskĪ poľet 

vyn§lezŨ. 

NapŠ²klad 

pravōc² lid® 

vynalezli primitivn² 

n§stroje  

z kamene.  
 

. 

 

 

 

 
 

Obdob² humanismu doslova 

odstartovalo explozi novĪch 

vyn§lezŨ a n§padŨ. V t®to 

dobō Leonardo Da Vinci, 

nadanĪ v mnoha rŨznĪch 

oborech, pŠedv²dal a navrhl 

principy mnoha 

technickĪch vyn§lezŨ. 

Leonardo da Vinci z§sadnō 

ovlivnil robotickĪ prŨmysl,  

pr§vō on vynalezl prvn²ho 

robota v  historii. Robot umōl 

hĪbat konľetinami, sednout 

si a obejmout . Mechanismus 

fungoval na b§zi ozubenĪch 

koleľek a pŠevodovek. 

 

 V roce 1920 Karel 

Ľapek vymyslel term²n 

ărobotò, kterĪ pouĥil ve sv® 

divadeln² hŠe R.U.R. 

 

 Zm²nil jsem nōco m§lo 

z historie, ale teň se pŠesunu 

do souľasnosti. Dneģn² doba 

je velmi zrychlen§. Tak 

napŠ²klad, pŠed 30 lety 

poľ²taľe byly velk® jako 

cel§ budova. Poľ²taľe se 

pŠehŠ²valy, spotŠebov§valy 

velk® mnoĥstv² elektŠiny a 

nebyly vĪkonn®, jak 

mŨĥeme vidōt dnes. 

V souľasnosti chytr® mobiln² 

telefony dosahuj² 

mnohon§sobnō vōtģ²ch 

vĪkonŨ a z§roveř jsou 

mnohon§sobnō menģ². 
 

             A v robotick®m 

prŨmyslu je vĪvoj jeģtō 

rychlejģ². Dnes vĪroba 

produktŨ prob²h§ hlavnō 

prostŠednictv²m 

automatizovanĪch robotŨ. 

 VĪvoj robotŨ do 

budoucna bude m²t jeģtō 

vōtģ² vliv na zamōstnanost lid², 

protoĥe postupnō vōtģina 

lidsk® pr§ce bude nahrazena 

roboty.  

 Ale co je nejvōtģ² 

hrozba pro lidstvo?  Roboti 

s umōlou inteligenc². Tito 

roboti se uľ² rychleji neĥ my, 

jsou pŠesnōjģ² a odolnōjģ² neĥ 

my lid®.  NapŠ²klad lid® 

sestavili ģachov®ho robota, 

kterĪ se postupnō nauľil 

ģachy hr§t tak dobŠe, ĥe 

porazil i nejlepģ²ho 

ģachov®ho mistra na svōtō. 

MŨĥe nastat, ĥe ľlovōk 

pŠestane bĪt dŨleĥitĪ a t²m 

ohroĥenĪ.  

 Jsme na kŠiĥovatce  

a lidstvo se mus² rozhodnout, 

jakou cestou se vydat. 

Nemōli bychom vytv§Šet a 

vyv²jet nōco, nad ľ²m 

mŨĥeme ztratit kontrolu ð to 

n§s mŨĥe pŠerŨst a my uĥ 

nebudeme schopni vĪvoj 

ovlivnit. Proto bychom se mōli 

vydat cestou vĪvoje 

automatizovanĪch robotŨ a 

od vĪvoje umōl® inteligence 

ustoupit. NedopusŦme, aby 

roboti mysleli! AŦ je robot jen 

a jen stroje m! 

 

 ©®®è 
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Kapitola III. 
 cesta gbŗ`íi 

 

Tisíce vesmírů 
 

Napíšu ti báseň  

o tisíci galaxií. 

Budu psát o kráse, 

co se s elegancí míjí. 

 

Napíšu ti báseň  

o tisíci hvězd. 

Ale nikdy nezazářím, 

jako hvězdy jest. 

 

Napíšu ti báseň  

o tisíci vesmírů. 

Najdu mezi nimi 

nám ušitý na míru. 

 

cestov§n² 
½ǳȊƪŀΣ уΦ ǘǌƝŘŀ 
/ƻ ƧŜ ƴŜƧǾŠǘǑƝ ǇǌŜƪłȌƪƻǳ v ŎŜǎǘƻǾłƴƝΚ 

Až budu starší, tak bych chtěla hodně cestovat. A proto se už teď často zamýšlím nad tím, co bude  
pro mě hlavní překážkou? Když o tom přemýšlím, tak jich asi bude hodně. Hlavní a první překážka pro mě bude 
sehnat peníze na cestu. Potom všechna možná pojištění, očkování a plánování - další překážky. Když budu chtít 
cestovat na delší dobu, potřebuji najít správnou partu. Podle mě by to měli být takoví lidé, se kterými si budu 
rozumět, a budeme se muset znát už delší dobu. Ideální by bylo, kdyby to byl někdo bezproblémový a někdo, 

s kým bych si velmi dobře rozuměla a byli bychom naladěni na stejnou „vlnu“. To je velká překážka, která je 

důležitá, pokud si chcete cestování užít! Co bude dál potřeba zařídit je sladit školu tak, abych moc nezameškala 

a čas, který budu mít, dobře využila. Tedy čas je překážka, která bude zapeklitá! Přemýšlím i o tom, jestli 

bych si vždy před cestou neměla dát nějaký cíl. Mohlo by mi to pomoct v tom, že bych věděla, co pro mne vždy 
bude hlavní věc, kvůli které dané místo navštívím a třeba si pak lépe naplánuji cestu a místa, která chci nejvíce 
vidět! 

Jak jde vidět, překážek bude hodně (a to jsem o tom jen přemýšlela) a nebudou snadné. Každá překážka 
je jiná tudíž se nedá určit, jestli je nějaká méně nebo více složitá, náročná, důležitější nebo nepodstatná. Jedno 
mají ale stejné…všechny čekají na to, až je zdolám!!! 
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OSUD 
YǊƛǎǘƛłƴΣ уΦ ǘǌƝŘŀ 

 

M§me naģe ĥivoty v naģich 

rukou nebo n§s Š²d² osud a 

n§hoda? 

Tato ot§zka nen² 

jednoduch§. Pochybuji, ĥe 

je nōkdo schopen naj²t 

spr§vnou odpovōň. Tohle 

t®ma mō velmi zaj²m§, 

protoĥe jsem mōl pŠed p§r 

lety osobn² zkuģenost, kter§ 

mō donutila k zamyģlen².  

PŠed tŠemi lety jsem ģel na 

veletrh sportovn²ch klubŨ 

do Prahy Kl§novic. Potkal 

jsem tam tren®ra rugby a 

od tohoto okamĥiku se stalo 

rugby mĪm ĥivotem. Byla to 

n§hoda nebo osud? 

VōŠ²m, ĥe nōkter§ setk§n² 

jsou osudov§. Ľlovōk ve 

sv®m ĥivotō potk§ spoustu 

lid². A jak vlastnō pozn§, ĥe 

pr§vō to jedno je osudov®? 

A jde to vŨbec poznat?  
 

Ano, samozŠejmō ĥe jde. 

Takov® osudov® setk§n² 

v§m totiĥ zmōn² smysl 

ĥivota a c²t²te neklidn® 

nadģen². A od t® chv²le 

jakoby jste se promōnili 

v konō s klapkami na 

oľ²ch, kterĪ nevid² nic 

okolo a jde jen za svĪm 

c²lem. Nōkter§ osudov§ 

setk§n² jsou velmi siln§ a 

mŨĥou zmōnit naģe ĥivoty. 

Jsem si jist, ĥe nic se 

nedōje jen tak n§hodou. 

Jsme souľ§st² pŠ²rody, 

kter§ m§ svŨj Š§d a vģe 

v n² m§ svŨj smysl. Ľlovōk 

se na sv® ĥivotn² cestō 

potk§ se spoustou 

pŠek§ĥek. Nōkter® 

zvl§dne hravō, ale 

s nōkterĪmi se dok§ĥe 

poprat jen velmi tōĥko. 

Kaĥd§ z pŠek§ĥek, kterou 

na naģ² cestō ĥivotem 

potk§me, m§ nōjakĪ 

smysl. A kaĥdĪ z n§s mus² 

pŠij²t na to, jakĪ vĪznam to 

v naģem ĥivotō m§.  
 

Na druh® stranō jsem 

pŠesvōdľen, ĥe si mŨĥeme 

Š²dit naģe ĥivoty sami, 

pokud chceme. I kdyĥ 

nemŨĥeme Š²dit ¼plnō 

vģechno. Naģe ĥivoty 

m§me pouze v naģich 

rukou! A je jenom na n§s, 

jak se k ĥivotu postav²me. 

MŨĥeme si vybrat svoj² 

cestu. Buň budeme 

aktivn² a pracovit² nebo 

leniv² a neĥiv². Jestli 

budeme ģŦastn² nebo ne, 

je pouze naģ² volbou.  

Nōkdy mŨĥeme potkat 

nōkoho, kdo zmōn² n§ģ 

ĥivot. Nōkdy se mŨĥe st§t 

nōco, co nemŨĥeme 

ovlivnit. Nōkdy se mŨĥe 

st§t nōco, ľemu 

nebudeme hned rozumōt. 

Nōco mezi nebem a zem².  

Buňme tedy ve stŠehu a 

pŠistupujme k ĥivotu 

aktivnō a optimisticky! 
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Kapitola IV. 
 k^ŗ`bpqá`e 
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Kapitola V. 
 jvpiíjbŗpoa`bj 

 

PROJEKT PSĊ ĒTULKY 

Kdyĥ jsme si vyb²raly projekt , 

ĥ§dnĪ z nab²dky n§s moc 

neoslovil a tak n§s napadlo, ĥe 

bychom mohly pomoci 

nōkomu v nouzi. Protoĥe 

m§me r§dy zv²Šata , napadlo 

n§s , ĥe bychom se mohly 

zaj²mat o ¼tulky. Rozhodly jsme 

se, ĥe n§ģ projekt bude 

zamōŠen na ps² ¼tulky. Kdyĥ 

jsme navģt²vily p§r ¼tulkŨ, 

te prve potom jsme si 

uvōdomily to, ĥe kaĥdĪ ¼tulek 

je jinĪ ve sv® organizaci (jin® 

prostŠed², jinĪ poľet psŨ, jin® 

podm²nky, rozpoľet, podpora 

atdé). 

Vģechny ¼tulky n§s moc 

zaujaly, ale vybraly jsme si ty , 

kter® na tom byly finanľnō 

nejhŨŠe. A pro tyto ¼tulky jsme 

tak® uspoŠ§daly sb²rku, na 

kterou jste n§m pŠispōli, a za to 

v§m moc dōkujeme! 

Vaģ²m pŠ²spōvkem jste moc 

pomohli  psŨm v nouzi. Kdyĥ 

jsme sb²rku pŠivezly do ¼tulkŨ, 

bylo vidōt, ĥe pan² majitelky 

byly velmi pŠekvapen®. Hned, 

jak jsme  sb²rku vyloĥily, na 

jejich tv§Š²ch se rozz§Šil ¼smōv.  

I jejich spolupracovnice byly 

velmi nadģen® a pŠekvapen®, 

kolik vōc² se vybralo.  
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Adoptov§n² zv²Šete ze ZOO 

Jednoho dne ve ģkole jsme se 

rozhodli, ĥe adoptujeme zv²Še 

ze ZOO. Mohli jsme hlasovat, 

jak® zv²Še chceme. Naģe tŠ²da 

hlasovala pro outlonō 

v§hav®ho. Je skoro stejnĪ jako 

lenochod, ale je menģ² a je 

vzhŨru v noci. Outlořovy 

dr§py jsou velice 

nebezpeľn®. Maj² v sobō jed. 

Kdyĥ jsme naģeho outlonō ģli 

navģt²vit, nebyl tam. Prvnō 

jsme si Š²kali, proľ ho  

nevid²me, ale pak jsme si 

uvōdomili, ĥe kdyĥ je den, 

nemŨĥe bĪt vzhŨru. Tak jsme ģli 

zp§tky do ģkoly a pov²dali jsme 

si o nōm. Vĥdycky jsme 

pŠisp²vali penōzi, aby mōl j²dlo, 

pit², a taky aby  byl v bezpeľ². 

Ve tŠ²dō na zdi m§me adopľn² 

listinu. 

Tak tohle je konec naģeho 

mal®ho dobrodruĥstv². 

Douf§m, ĥe se v§m to l²bilo. 

 

Ota, 5.  B 

 

 

Charita v Magic Hill   

 
KaĥdĪ rok n§ģ ģkoln² parlament poŠ§d§ 

akci sbōr pap²ru. Sbōrem pap²ru se Magic 

Hill snaĥ² pomoct. Do sbōru vōtģinou lid® 

pŠisp²vaj² novinami, pouĥitĪmi pap²ry a 

ľasopisy. Nōkdy ale i nepouĥitĪmi ľistĪmi 

pap²ry a seģity. Co si o tom mysl²te vy?  

Jako ģkola se snaĥ²me zapojit do projektŨ 

na pomoc ostatn²m lidem, zv²ŠatŨm ale i 

samotn® planetō. V roce 2018 jsme se 

pod²leli na ľiģtōn² oce§nŨ. A v tomto roce 

jsme se rozhodli pomoct psŨm ze 

Ģpanōlska.  

Pom§h§me nōkolika  moĥnĪmi zpŨsoby. 

NapŠ²klad sbōrem pouĥit®ho pap²ru. Tento 

rok jsme vybrali sbōrem pap²ru 4360 Kľ.   

Z organizace , pro kterou jsme pen²ze 

vyb²rali, n§m pŠiģli i odprezentovat a s 

sebou vzali i tŠi zachr§nōn® psy ze 

Ģpanōlska. Ti mezi n§mi volnō pob²hali  a 

na konci jsme mōli moĥnost d§t jim 

pamlsek.   

Dōkujeme vģem, kteŠ² se do projektu 

zapojili. Do sbōru vģak nepatŠ² nepouĥit® ľi 

¼plnō nov® seģity a pap²ry. Tak® karton 

nepatŠ² do sbōru.  
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Kapitola VI. 
 individualita 

 

 nápady 
 

Individu§ln² 

projekty  
Luky, 7. tŠ²da 

 

 
Individu§ln² projekty je 

speci§ln² pŠedmōt, kterĪ 

nen² v kaĥd® z§kladn² 

ģkole. Ēkolem tohoto 

pŠedmōtu je rozv²jet naģe 

individu§ln² schopnosti, 

posilovat naģi spolupr§ci, 

rozv²jet komunikaci a 

propojovat dalģ² 

pŠedmōty mezi sebou. 

 

KaĥdĪ ĥ§k si vybere z velk®ho 

mnoĥstv² projektŨ, kter® jsou 

rŨznō zamōŠen®, napŠ. 

technickĪ projekt, projekt se 

zamōŠen²m na pŠ²rodu apod. 

Bōhem projektŨ vznik§ 

spousta ¼ĥasnĪch n§padŨ. 

J§ si mysl²m, ĥe individu§ln² 

projekty jsou velmi prospōģn® 

pro n§ģ individu§ln² rŨst a 

tak® n§m pom§haj² zjistit, co 

n§s bav² a nejv²ce zaj²m§. 

Individu§ln² projekty n§s nut² 

pŠemĪģlet o dan®m t®matu a 

dan® t®ma zpracovat do 

hloubky, ne si osvojit pouze 

pŠeľten® informace.  

 

Letos v  prvn²m pololet² 

jsem pracoval v tĪmu na 

¼nikov® hŠe, jej²ĥ t®ma byl 

Ľernobyl. V druh®m 

pololet² jsem pracoval v 

tĪmu na projektu  

Apollo 11.  

Naģ²m ¼kolem bylo 

vytvoŠit model rakety 

Apollo 11.  Model m§ 

nōkolik technickĪch 

vychyt §vek, kter® jsme 

mōli v krit®ri²ch. NapŠ²klad 

model m§ osvōtlenou 

rampu, na rampō je 

funkľn² vĪtah, raketa m§ 

vynda vac² modul. Pr§ce 

na projektu n§s bavila. 

 

 

mega stavby, david, 7.          Apollo 11 -  Slgq^)ŗa^k)ŗp^®^)ŗ4+ 
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kreativita 

{ƭǳƴŎŜ ½łǇŀŘȅ 

 

Co je na těch západech? 

V čem romantické jsou? 

Že všechny páry pokaždé, 

kvůli nim ven jdou? 

 

Je to jen slunce za obzorem 

a potom přijde noc. 

Nevím, jak to máte vy, 

tmu nemám ráda moc. 
 

 

 

Jak do kulečníku zapadne 

slunce za obzor, 

pro lidi pěkný výhled, 

pro malíře vzor. 

 

Tak všichni už si zalezte 

a nezírejte na to slunce. 

A na slunce 

se mi nic nerýmuje. 
 

 

Za pĳlroĠní projekt jsem si vybrala own 

art %j^i_^ŗ libglsüjfŗ _^os^jf& 

dohromady s new skills. UĠila jsem se 

pracovat a malovat s olejovümi barvami. 

Vybrala jsem si to, protoće jsem se 

chtĥla nauĠit nĥco nového, co se tüĠe 

umĥní, a navíc jsem to vćdy chtĥla 

zkusit.  
Na projektu mĥ nejvíce bavilo míchání 

barev a samotné malování, a pıemü®lení 

nad novümi nápady, co dal®ího bych 

mohla namalovat. NauĠila jsem se 

pracovat s olejovümi barvami, napıíklad 

to jak je ıedit, jak dlouho zasychají a 

jak s nimi malovat. 
 

own art ª malba libglsüjfŗ_^os^jf 
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Putov§n² velryby 

Povinn§ slova: velryba, na ciz² planetō, radostnō 

Byla jednou jedna velryba a ta ĥila na planetō Trankt§rio. Nebyla to 

ledajak§ velryba, byla to velryba s  kŠ²dly a vedla hezkĪ ĥivot. Jednou jela 

podmoŠskĪm autobusem na hrad, kterĪ byl na ciz² planetō volit nov®ho 

prezidenta. Ten starĪ prezident byl zlĪ a chtōl vl§dnout d§l. Tak pŠedōlal 

volby. Velryba si to nenechala l²bit a dala mu jednu pŠes pusu, ale str§ĥe ji 

pron§sledovaly celou cestu aĥ domŨ. Velryba si toho ale nevģimla. Zaplula 

do skaln²ho labyrintu a ztratila se tam. Naģtōst² to cel® sledoval jej² kamar§d 

¼hoŠ a vyvedl ji ven z  toho labyrintu. Potom se vr§tili na hrad a uk§zali prav® 

vĪsledky voleb. Vģichni radostnō tleskali. Pak se vr§tili domŨ a vedli klidnĪ 

ĥivot.  

Daniel Tomas , 2. B 

 

4 turtles  

on the trip 
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Kapitola VII. 
 k^ŗk^®íŗ®hlikíŗc^ojĥ 

 
Naģe ģkoln² farma 

Moĥn§ jste uĥ slyģeli, ĥe i naģe ģkola m§ 

farmu. A tak js me se tam vydali pod²vat. 

Nastoupili jsme do vlaku a odjeli jsme na 

cel® dopoledne do Otic, kde je naģe 

farma. Moĥn§ se pt§te: òJak to tam 

vypad§? Co se tam pōstuje?ò. Co se 

tĪľe pōstov§n², tak minulĪ rok se tam 

pōstovala cibule, pak se tam tak® 

pōstovaly brambory, Šepa, mōs²ľek a 

tak® strom, jablonō, hruģnō, ale bohuĥel 

je okousaly srny.  

 

Zv²Š§tek je tam spousta: kohouti, 

zachr§nōn® slepice, oveľky, kozy atd. 

Ale v budoucnosti jic h tam bude v²ce. 

Nakonec jsme se vr§tili do ģkoly Magic 

Hill, a pak jsme si v ģechno zapsali do 

pracovn²ch listŨ. 

Byl to skvōlĪ z§ĥitek! 

 

Niki a B§ra, 5. B 

 

 
Jak se hled§ ăpr§ce snŨò 
 

Mark®ta Strouhalov§ 

DŠ²ve ģ®fredaktorka ľasopisu, managerka, 

dnes  zahradniľ² s dōtmi na naģ² farmō. 

 

Moje babiľka byla opravdov§ zahradnice. 

Jako mal§ holka jsem s n² tr§vila ve sklen²ku 

kaĥd® pr§zdniny. Jeģtō dnes si pamatuji chuŦ 

ľerstvō utrĥen®ho sal§tu, stejnō tak jako jej² 

rozkvetlou zahradu i vģe, co mō o rostlin§ch 

a bylink§ch nauľila.  

Chtōla jsem studovat zahradn² architekturu, 

ale ĥivot mne odv§l jinam. Vyzkouģela jsem 

Šadu rŨznorodĪch zamōstn§n² - od recepce, 

pŠes Šeditelku vydavatelstv² tĪden²ku 

Respekt, aĥ po sen§torskou kampař pro 

pana Karla Schwarzenberga. PŠestoĥe mne 

kaĥd§ pr§ce bavila, nōco st§le chybōlo. 

Byla jsem v²ce u poľ²taľe neĥ venku a ruce 

mōla na kl§vesnici a ne v z§honu. Pomalu, 

ale jistō jsem se tud²ĥ na sv® profesn² cestō 

propracov§vala k zahradniľen². Kdyĥ pak 

jedna Š²ľansk§ ģkolka potŠebovala pomoc 

od rodiľŨ s budov§n²m zeleninovĪch 

z§honŨ, vōdōla jsem s jistotou, co je moje 

ăpr§ce snŨò - zahradniľen² s dōtmi! 

Musela jsem toho ale jeģtō hodnō 

nastudovat, a tak jsem nakoup ila hromady 

knih a postupnō proch§zela rŨznĪmi kurzy ð 

zahradn² terapie, permakulturn² 

zahradniľen², a tak® semenaŠen².  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A na jednom sem²nkov®m kurzu byl mezi 

samĪmi ĥenami jeden muĥ, kterĪ se 

pŠedstavil jako Martin Oliva a ĥe prĪ zakl§d§ 

ģkoln² farmu. Doslova mne to vymrģtilo ze 

ĥidle, nab²dla jsem ģkole spolupr§ci a k m® 

velik® radosti vģe klaplo. 

Kdyĥ dnes stoj²m mezi z§hony na farmō a 

rozhl²ĥ²m se kolem, vid²m tu obrovskou 

spoustu pr§ce, kterou se jiĥ podaŠilo udōlat. 

Vģak to nōkteŠ² z v§s jiĥ vidōli a pro mne byla 

opravdu radost s  v§mi pracovat. Tōģ²m se, ĥe 

se tam postupnō potk§me vģichni.  

A moĥn§, aĥ jednou budete m²t vlastn² dōti, 

udōl§te si s nimi do Otic vĪlet a budete jim 

vypr§vōt, jak jste si na ģkoln² farmō vykopali 

vlastn² brambory! 

J§ osobnō jsem se n§vratem zahradniľen² 

do m®ho ĥivota v myģlenk§ch i srdci vr§tila 

k tomu, co jsem si kdysi vlastnō opravdu 

pŠ§la dōlat ð vracet lidem do ĥivota pŠ²rodu. 

Mysl²m, ĥe se mi to dnes daŠ² a v§m vģem pŠeji 

tot®ĥ, abyste poznali, co v ĥivotō  opravdu 

chcete dōlat, a aby se v§m sny splnily. 

 

 

®hlikíŗ

c^ojáıh^ŗ

J^ohéq^ŗ

sTrlre^ilsá 
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Ing. Martin Oliva  

Od roku 1994 do roku 2017 

manager velk® nadn§rodn² 

spoleľnosti Nestl® Ľesk§ 

republika . 

Od roku 2018 mini farm§Š a 

zakladatel ģkoln² farmy Magic 

Hill. 

 

Ĥivot nōkdy prostō pŠinese 

velkou zmōnué. 

Pracoval jsem dlouh§ l®ta jako 

manager obchodn²ho tĪmu ve 

velk® spoleľnosti. Pr§ce mō ale 

postupnō pŠest§vala naplřovat 

a bavit. ZamĪģlel jsem se nad 

t²m, co jin®ho bych mohl dōlat. 

Mōl jsem spoustu n§padŨ, od 

mal®ho obchŨdku aĥ po 

myģlenku postavit pivovar. 

Pravda, od n§padŨ k jejich 

uskuteľnōn² je vĥdycky dlouh§ 

cesta a je potŠeba pŠekonat 

mnoho pŠek§ĥek, napŠ²klad 

spoustu pŠedpisŨ, norem, 

poĥadavkŨ rŨznĪch ¼ŠadŨ, a 

podobnō. 

Pak jsme ale, po dohodō s mou 

manĥelkou Martinou Olivovou, 

dospōli k rozhodnut², ĥe by pro 

dalģ² rozvoj ģkoly bylo zaj²mav® 

vybudovat nōco jako malou 

ģkoln² farmu. M²sto, kde by se 

dōti mohly uľit jinĪm 

dovednostem, takovĪm, na 

kter® se dneska sp²ģe 

zapom²n§, a kde bych i j§ mohl 

koneľnō zrealizovat sv® sny a 

touhu pracovat v  pŠ²rodō, 

v souladu s pŠ²rodou a z§roveř 

vidōt kaĥdĪ den vĪsledky sv® 

pr§ce. 

 

Zaľal jsem hledat v okol² 

vhodn§ m²sta, z§roveř jsem 

absolvoval Šadu semin§ŠŨ, 

ģkolen², nastudoval mnoho knih 

a materi§lŨ o pōstitelstv², 

chovatelstv², eko-farm§ch, 

permakultur§ch, plodin§ch a 

zv²Šatech, kter§ u n§s byla 

v minulosti bōĥnō k vidōn² a 

dnes se vytr§c², jednal jsem 

s ¼Šedn²ky mnoha ministerstev, 

navģt²vil rŨzn® farmy. To cel® byl 

opravdu dlouhĪ proces, na 

jehoĥ konci nebo vlastnō 

zaľ§tku byl pozemek, kterĪ 

jsme koupili v  roce 2016, pŠesnō 

Šeľeno 2 hektary nevyuĥ²van® 

pŨdy. Zaľali jsme s pŠ²pravami 

na stavbu venkovn² tŠ²dy, 

soci§ln²ho vybaven², 

vodovodu, pŠ²bytkŨ pro zv²Šata, 

z§honŨ, sadu a vģeho, co 

k takov® farmō patŠ². To vģe 

n§m trvalo skoro dva roky a na 

podzim roku 2018 jsme uĥ sklidili 

prvn² brambory a na jaŠe 2019 

jsme dokonľili uľebnu a prvn² 

pŠ²bytky, zasadili a tak® sklidili 

prvn² ¼rodu Šedkviľek, ģpen§tu, 

cibule a bylinek.  

Ti, co jste uĥ na naģ² farmō byli, 

v²te, jak to tam vypad§. Do 

budoucna m§me jeģtō hodnō 

pl§nŨ a n§padŨ.  PŠeji v§m, 

aby, aĥ na farmu pŠijedete, jste 

si vģe kr§snō uĥili a tōģ²m se na 

v§s.  

Pro mō je pr§ce na farmō 

hlavnō velk§ radost a potōģen² 

a v§m pŠeji, abyste jednou 

v ĥivotō taky dōlali to, co v§s 

bude hlavnō bavit, i kdyĥ to teň 

vōtģinou tŠeba jeģtō netuģ²te. 

 

 

®hlikíŗ 

c^ojáı 

Martin 

oliva 
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Kapitola VIII. 
 k^®bŗsbihéŗsüwsv 

 

ģikAna  
Am§lka, 8. tŠ²da 

 

Mysl²m si, ĥe ģikana je 

dŨleĥitĪm t®matem, protoĥe 

se s n² setk§v§ mnoho lid² aŦ 

uĥ ve ģkole, zamōstn§n² 

aneb o ve voln®m ľase. 

Ģikana je pŠek§ĥkou, se 

kterou se mŨĥeme setkat 

kdykoli v  ĥivotō. Je to 

jednoduģe Šeľeno 

ăpron§sledov§n²ò dan® 

osoby proto, ĥe se od V§s a 

Vaģich kamar§dŨ liģ². 

Ģikanov§n² je zaloĥeno na 

strachu, hloupostech, 

nevōdomosti, pŠedstav§ch 

a ľasto i na vĪchovō rodiľŨ 

a vlivu okol².  
 

 

 

Ten, kdo ģikanuje, by mōl 

pŠemĪģlet, jak by bylo 

jemu na m²stō toho, koho 

ģikanuje, naznaľuje mu, 

ĥe je divnĪ a napad§ ho. 

Nikomu nevad², kdyĥ si z 

nōj nōkdo obľas udōl§ 

srandu , nebo kdyĥ si z nōj 

obľas utahuje. Ale kdyĥ se 

do nōkoho strefuje 

neust§le kaĥdĪ den, kdyĥ 

ho uvid², tak ho ģikanuje. 

Obľas si ģikanuj²c² ale 

neuvōdomuje, ĥe dōl§ 

ģpatnou vōc. 

 No a jak se ģikanō 

postavit? Osobnō si 

mysl²m, ĥe nejhorģ² a 

nejľastōjģ² chybou je 

strach. Pokud obōŦ d§ 

najevo str ach , tak se k  n² 

agresoŠi (tj. ģikanuj²c² 

osoby) budou chovat 

poŠ§d stejnō. 
 

 

 

Pokud ale naopak 

uk§ĥete, ĥe ze situace 

strach nem§te, ģikanuj²c² 

osobu to mnohdy 

pŠestane bavit. Zda se v 

t®to situaci zachov§te 

silnō, m§te velkou ģanci, 

ĥe uĥ v§m d§ navĥdy 

pokoj.  

 
 

WORKSHOP PREVENCE 

Ilustrace: Mája, 8. třída 
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Jsme tým 

WORKSHOP PREVENCE 

 dialog 
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Ilustrace: Bety, 8. třída 
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Kapitola IX. 
 k^®bŗhkfev~ 

 

_ĥebjŗ `biéelŗ olhrŗ gpjbŗ

pqáibŗĠbqif) 

wabŗgbŗsü_ĥoŗhkfe)ŗhqboéŗpfŗaĥqfŗ

k^swágbjŗalmlorĠrgí~ 

phsĥiéŗĠqbkíŗk^ŗmoáwakfkv 
 

 
pro  

1. stupeĭ 

 

A lot of new and 

interesting vocabulary… 

It's long. It's not easy, 

but it's not too hard 

either… 

It's very funny so you 

can laugh a lot… 

 

 

Tato kniha mě zaujala, 

protože tam jsou kouzla 

a sovy nosí poštu… 

Kniha mě zaujala tím, že 

je dobrodružná, 

strašidelná a kouzelná… 

Na nádraží se chodí přes 

zeď… 

 

 

Mně se na této knížce 

líbí, že je velmi 

dobrodružná… 

Tuhle knihu 

doporučuji, protože je 

hodně zajímavá a 

pohádková… 

jsou tam kouzla a 

mluvící hory… 

Je srandovní… 

Čtenáři z 1. A 

 

We would love to 

be friends with the 

main character 

because he has a 

good sence of 

humor… 
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pro 

2. stupeĭ 

 
Někdy smutné, někdy 

veselé – ale takový je 

život… 

Je to knížka plná fantazie 

a dobrodružství… 

Zamyslela jsem se nad 

svým životem… 

 

Zaujalo mě, jak se 

vážné téma v knize 

řešilo s nadhledem… 

Hlavní postava mi byla 

blízká… 

Bylo to napínavé od 

začátku do konce… 
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A strange destiny 

awaits him down 

there.... 

She steals books 

that the nazis are 

trying to destroy.. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

epilog 
 

Dolistovali jste aĥ na konec MagickĪch listŨ? Ľ²m v§s oslovilo pr§zdninov® ľ²slo? Co 

v§s v nōm zaujalo? Co se v§m l²bilo? Kter§ ilustrace? JakĪ ľl§nek v§s pobavil, pouľil? 

Mnō osobnō se tohle ľ²slo cel® l²b² a dōkuju vģem, kteŠ² do nōj pŠispōli. 

V m®m prvn²m textu do naģeho ģkoln²ho ľasu na mō vyģla jeho posledn² ľ§st. M§m 

napsat epilog, d oslov. Do slov vtōsnat shrnut² pr§zdninov®ho ľ²sla MagickĪch listŨ a 

moĥn§ i cel®ho ģkoln²ho roku. A jde to vŨbec?  

Tak® knihy maj² svŨj doslov, kterĪ uzav²r§ celĪ text, nōkdy zasad² dōj cel® knihy do 

konkr®tn²ho kontextu spoleľnosti, jindy nab²dne rozluģtōn², jak to bude s postavami 

d§l. Pokus²m se tedy do nōkolika Š§dkŨ uzavŠ²t dneģn² Magick® listy, celĪ ģkoln² rok a 

nab²dnout pohled, jak to bude d§lé 

V tomto ģkoln²m roce se ud§lo opōt mnoho vōc². Z§Š² jsem sice zahajoval jeģtō na jin® 

ģkole, ale teň na konci ģkoln²ho roku m§m pocit, ĥe jsem tu s v§mi uĥ odjakĥiva. Na 

poľ§tku roku jste projektovō oslavili sto let od zaloĥen² Ľeskoslovenska. Do zemō 

tulip§nŨ a hr§z² se vydali ĥ§ci osm® tŠ²dy a poznali tam sv® nov® kamar§dy. ĒspōģnĪ 

charitativn² v§noľn² koncert prok§zal vaģi ģtōdrost. Talent show objevila nad§n² 

mnohĪch naģich dōt². V zimn²ch kempech si vyzkouģely rozmanit® dovednosti. A pak 

uĥ jsme se sezn§mili spolu. Vzpom²n§m r§d na ¼vodn² Assembly, kde jsem naģ² ģkole 

pŠedal jako svŨj vstupn² d§rek ģkoln² hymnu. Kamar§dy osm§kŨ z Amsterdamu jsme 

spoleľnō pŠiv²tali v bŠeznu. Rozjely se naplno aktivity na naģ² ģkoln² farmō. Dōti psaly 

kn²ĥku. ş²kaly si, jak spr§vnō myslet na naģi planetu. Rozjely se na zahraniľn² vĪjezdy, 

prezentovaly sv® projekty, mnoh® se nauľily, jezdily na vĪlety, byly na ģkole v pŠ²rodō. 

A jeģtō mnohem v²c se toho ud§lo, kaĥd®mu z n§s vytane jistō na mysli mnoĥstv² 

osobn²ch vzpom²nek. Nyn² drĥ²te v rukou toto ľ²slo MagickĪch listŨ a doľetli jste aĥ 

sem. A co bude d§l? Rozjedeme se nyn² na pr§zdniny. Neznamen§ to, jak by rozbor 

tohoto slova mohl zav§dōt, ĥe m§me bĪt pr§zdn². Naopak v tomto obdob² se n§m 

nab²z² prostor a ľas, kterĪ mŨĥeme naplnit nōľ²m neobvyklĪm, kaĥdĪ podle sv®ho. 

MŨĥeme se nadechnout, zrelaxovat, zaĥ²t a poznat mnoho nov®ho. PŠeju v§m, aŦ se 

v§m to podaŠ².  

Tōģ²m se, aĥ se s dōtmi v nov®m ģkoln²m roce opōt potk§me a budeme si o naplřov§n² 

pr§zdnin pov²dat. V pŠ²ģt²m roce n§s tak® mnoh® ľek§. Z osm§kŨ se pŠes pr§zdniny 

stanou dev§Ŧ§ci, pŠiv²t§me nov® spoluĥ§ky, oslav²me tŠicet let od obdob² Sametov® 

revoluceé Jak® to vģe bude, z§leĥ² na kaĥd®m z n§s, na kaĥd®m jednotliv®m ľlenovi 

rodiny Magic Hill. KaĥdĪ z n§s je zodpovōdnĪ za svŨj d²l onoho pomysln®ho pŠ²bōhu 

naģ² ģkoly. A tak v§m vģem v epilogu tohoto epilogu pŠeji hezk® obdob² l®ta, uĥijte si 

je, pŠeľtōte si nōjakou knihu a v z§Š² pŠijňte opōt spoluvytv§Šet spoleľenstv² ģkoly, 

kter§ m§ kouzlo. Tōģ²m se na v§sé    

v§ģ Šeditel GfıíŗIrh^  
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